



<b>Närvarande:</b>	Synnöve Rask	Ordförande/Hundhall	Anna Levin	Vice ordförande Hemsida, Medlemsblad PR/ Info
	Inger Pettersson	Sekreterare	Lotta How	Kassör
	Tina Writler	Ledamot	Agneta Holm	Ledamot/Rallylydnad
	Eva Berggren	Ledamot	Gunni Borong	Suppleant/ Kök
	Åke Pettersson	Stuga	Linda Borg	Utbildning/ HUS
<b>Anmält förhinder:</b>	Robyn Åhlin	Suppleant/ Hundungdom	Annelie Lien Anna Jacobsson	Agility
	Marcel Paulsson	Draghund	Cecilia Engström	Rasutveckling/ Mental
	Andreas Johansson	Specialsök	Mattias Nyman	Tävling
<b>Ej anmält förhinder:</b>				

**§ 145 Mötets öppnande**

Ordförande Synnöve Rask hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

**§ 146 Val av justerare**

Till justerare valdes Tina Writler.

**§ 147 Val av mötessekreterare**

Till mötessekreterare valdes Inger Pettersson.

**§ 148 Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkändes med tillägg under Övriga frågor § 155 (e).

**§ 149 Godkännande av föregående protokoll**

Föregående protokoll från styrelsemöte 2022-11-02 godkändes och lades till handlingarna.

**§ 150 Uppdragslista**

Uppdragslistan från november gicks igenom och uppdaterades.

**§ 151 Uppdragslista sekreterare med flera**

Aktuella uppdrag gicks igenom och stämdes av.



§ 152

**Skrivelser**

**Inkomna**

**Nyheter för gotländsk idrott.**

Regionmiljonen är Region Gotlands extra verksamhetsstöd. Det finns återigen en miljon kronor i potten som väntar på att komma till användning.

**Ansökan kompensation elkostnader.**

Region Gotland utlyste i början av november ett tillfälligt stöd som kompensation för ökade elkostnader till föreningar som äger och driver egna samlingslokaler/bygdegårdar, kulturlokaler och idrottsplatser.

Det har kommit in lite drygt 110 ansökningar med total ansökningssumma på nästan 4,4 miljoner kronor och det pågår nu ett intensivt handläggningsarbete.

Beslut och utbetalning planeras innan årsskiftet.

**Utgående**

Ansökan kompensation för ökade elkostnader för ideell förening.

§ 153

**Ekonomisk rapport och budget**

De ekonomiska rapporterna mejlades till berörda 221202. Sektorerna skickar sina budgetförslag till sekreteraren snarast och som sen vidarebefodrar till Matte Nyman som sammanställer i ett exceldokument.

§ 154

**Rapporter**

- **Agility**  
Inget att rapportera.
- **Draghund**  
En medlem gjort teorin för grönt kort i draghund och ska få hjälp med det praktiska. Träning sker oftast tre dagar i veckan vid VOK eller Svaide.
- **Kök**  
Inget att rapportera.
- **PR/Info – Hemsida – Medlemsblad**  
Inget att rapportera.
- **Rallylydnad**  
Sektorn har haft ett intensivt arbete med att få till verksamhetsberättelse, verksamhetsplan o budget. Då det är första gången för oss att sätta ihop en budget så har det varit en del funderande och bollande. Det som gjort arbetet svårare är att vi följer gruppen som vill genomföra en stor rallytävling i sommar. Tanken är att tre klubbar ska dela på kostnader och intäkter, Norra, Södra och Visby. Detta behövde vi också ta hänsyn i vår budget. Vi har inget planerat i närtid men planerar att ha någon aktivitet efter nyår beroende på vädret. Till denna aktivitet lånar Klipp & Klapp ut sina nya skyltar så vi får möjlighet att träna på de nya momenten.
- **Rasutveckling/ Mental**  
Inget att rapportera.
- **Specialsök.**



Sittande sektorsansvarig har meddelade att han avgår. Lotta How har anmält intresse att ta över sektorsansvarig. Lotta kommer att lämna in ett budgetförslag och göra en verksamhetsplan. Verksamhetsberättelse för 2022 skriver avgående sektorsansvarig.

- **Stuga**

Inget att rapportera.

- **Tävling**

Den 13 november arrangerade klubben en spårtävling i lägre klass.

5 deltagare varav 4 fullföljde, 2 stycken uppflyttade och 2 stycken godkända.

Dömare Monica Lindfors och Elisabeth Vickman, tävlingsledare Ulrica Dahl och

tävlingssekreterare Synnöve Rask. Tävlingarna för våren 2023 är nu upplagda i SBK

Tävling.

- **Utbildning/ HUS**

Den 22 november hade vi terminsavslutning för instruktörerna, efter lite bortfall pga sjukdom och sommardeck så närvarade 7 instruktörer. Kvällen inleddes med en GCU (grundläggande cirkelledarutbildning) av Studieförbundet och därefter bjöds det på smörgåstårter och diskuterades planer/önskemål inför 2023. Stort tack till alla som hjälptes åt för att få till den här kvällen. I mitten på november skickade sammankallande ut en digital enkät "Inventering instruktörer", ett sätt att få på papper vilka instruktörer som finns, utbildning, vad de kan/vill bidra med och önskemål inför framtiden. Verksamhetsberättelse, verksamhetsplan samt budget är inskickat och det ligger redan ute två kurser med start i januari 2023. Sammanställande tackar för ett fint år och ser fram emot ett nytt och hoppas få styrelsens fortsatta förtroende att få driva utbildningssektorn tillsammans med detta härliga gäng instruktörer.

- **Distriktsmöte**

Synnöve Rask och Anna Levin deltog från klubben på SBK Gotlands distriktsmöte den 23 november. På mötet så presenterades bland annat förslaget till deras nya hemsida som Anna L hjälpt dom till att ta fram. Distriktsfullmäktige (årsmöte) kommer att hållas den 29 mars kl. 19 i Studieförbundets lokaler. Det som också diskuterades var utbildningar av funktionärer såsom instruktörer och för tävlings/proverksamheten.

Under övriga frågor så tog vi upp det om att vi under året inte fått ett enda protokoll från distriktet med hänvisning till vad som står i stadgarna. Här lovade distriktet att det skulle skötas framöver antingen genom att skicka dessa till vår sekreterare eller att de finns tillgängliga på den nya hemsidan. Synnöve påminde om att vi under flera år efterfrågat vilka som innehar skyddslicenser i distriktet, detta skulle skyddsansvarig se till att åtgärda antingen genom att vi får en lista med alla aktuella innehavare eller att dessa presenteras på hemsidan. Ytterligare ett påpekande till distriktet under övriga frågor var att det enligt stadgarna ska hållas tre distriktsmöten varje år enligt stadgarna varav ett är årsmöte. I år har det endast hållits två varav ett var årsmötet så ett möte har helt enkelt förbisetts, det är inte bra med tanke på att det är svårt för oss som lokalklubbar att kunna följa distriktets arbete då vi dessutom inte fått några protokoll. Vi rapporterade också om hur arbetet med Hundhallen fortskrider.

- **Valberedning**

Sammanställande för valberedningen var inte inbjuden till detta möte så ingen rapport



från Ullis Dahl. Kassörposten är ännu vakant, Ullis, Matte Nyman och Dick Svennefelt ska snarast ha ett möte om hur de ska göra för att få fram ett förslag på en ny kassör.

- **Hundhall**

Ordförande Synnöve Rask har den 1 december skickat ett mejl till Jörgen Olsson och Susanne Welin Berger på Gotland Grönt Centrum om att vi vill ha en uppdatering på vad som hänt med det som vi kom överens om vid vårt möte den 19 oktober. Vi har fått en återkoppling via mail att Visbyark rekommenderat GGC att ta in offerter efter att rivningsarbetet är gjort (vägg, inredning och golv) och att GGC undrar om intresse finns från hundföreningarna att bidra med arbetskraft till rivningen. Utifrån detta träffade Synnöve och Anna GGC:s nya VD Kristina Rådkvist i ett möte precis innan dagens styrelsemöte för att få mer klarhet i vad som skulle göras. Rivningsarbetet med maskiner kommer GGC se till att få utfört, förhoppningsvis i januari och då i anslutning till det – en helg i januari – behövs frivilliga som kan bära ut skräp och bråte och sortera och slänga i containrar. Anna kommer att sprida info om detta via hemsida och sociala media redan nu och sedan återigen när vi har ett specifikt datum att ragga folk till. Kristina bjöd även in till ett tätare samarbete nu, där hon gärna vill ha med Visby BI i byggmöten och för att godkänna ritningar.

- **Hundungdom**

Har haft styrelsemöte. En adventsträning och fika med tyvärr dålig uppslutning. Styrelsen har påbörjat en tvådagars styrelseutbildning i Studieförbundets regi för att lära sig mer om hur föreningar fungerar, förhoppningsvis ger det en klarare bild för styrelsemedlemmarna vad vi ska göra och är till för. Har funderingar på att arrangera någon jullovsaktivitet, kanske i form av aktivitetspromenad men vi ska undersöka vad det finns för intresse först. Vi kommer att bjuda in (annonsera) till en hundfys föreläsning den 2 januari för Erika Nordstedt på Hund Rehab Gotland.

## § 155

### Övriga frågor

#### a) Policy återbetalning kursavgift (bordlagd fråga från styrelsemöte 221102)

Vi diskuterade hur vi ska göra då kursdeltagare påbörjar en kurs men inte kan fullfölja då hunden tex. inte klarar av att vistas i grupp pga. rädslor, aggressivitet osv.

**Beslutades att** vi i första hand ska försöka lösa problemet genom att hundägaren fortsätter sitt deltagande men utan hund och tränar hemma i lugn och ro. I andra hand att instruktören kontaktar utbildningsansvarig för att se om det finns någon möjlighet att erbjuda privatlektioner där arvode och kursavgift bestäms från fall till fall. Om hundägaren inte vill fortsätta utan hund så kommer inte deltagaravgiften att återbetalas. Vi ska också i alla våra kursbeskrivningar vara tydliga med att våra kurser genomförs i grupp och att hunden behöver klara av att vistas i närheten av både människor och andra hundar.

#### b) Kostnadsersättning för styrelse/sektorer

Se protokoll konstituerande styrelsemöte nr 3–2022, § 38 b) för vilka funktionärer som kommer att få utbetalt 975 kronor i kostnadsersättning (ordförande, sekreterare, kassör, draghund, kök, agility, rallylydnad, stuga, tävling, utbildning/HUS). I de fall flera delar på ansvaret som sammankallande så betalas ersättningen ut till en person som i sin tur får fördela ersättningen enligt eget ansvar.



**Beslutades att** samtliga bedöms ha fullgjort sina uppdrag under året och att kassören ombesörjer utbetalningen på 975 kr till vederbörande så fort som möjligt. Åsa Olofsson som var sammankallande i kökssektor januari-september erhåller en summa på 731,25 kr och den nya sammankallande avstår sin ersättning för oktober-december.

**c) Belysning över serveringsdisken**

Fråga har kommit in från kökssektorn om att det behövs bättre belysning över serveringsdisken. Stugansvarig kollar pris på armatur och vi fattar sen ett beslut i styrelsens FB grupp.

**d) Hur klubben kan få fler aktiva ungdomsmedlemmar**

Gotland Hundungdom (GHU) har svårt att få fler unga att engagera sig och har bett klubben om förslag och hjälp på hur vi ska nå ut till den yngre generationen. Vi diskuterade och flera olika förslag kom upp. Arrangera olika Prova-På-Tillfällen med olika teman - bruks, specialsök/nosework, drag med mera. Att kontakt tas med Maria Eriksson Gotland Grönt Centrum som kan informera deras elever som studerar hundsport om GHU. Eftersom ungdomar inte är så aktiva på Facebook så kommer Anna Levin att lägga upp ett Instagramkonto för Visby Bk. GHU kanske också ska se till att finnas på TikTok. Kanske anordna rena ungdomskurser och att alla våra instruktörer som håller kurs informerar sina deltagare om att det finns en klubb för hundungdom på Gotland.

**e) Årsmötet**

Medlemsblad med inbjudan till årsmötet 18/2 kl. 16 i klubbstugan ska vara medlemmarna tillhanda senast 1 januari 2023.

Bindande anmälan för att närvara vid middagen efter årsmötet ska vara Eva Berggren tillhanda senast 1 februari. Anna Levin ser till att medlemsblad med information kommer medlemmarna till del.

**§ 156**

**Nästa möte**

Budget och styrelsemöte kommer att vara den 11 januari kl. 18:00. **OBS tiden.**

**§ 157**

**Mötets avslutning**

Ordförande Synnöve Rask tackade alla för visat intresse och avslutade mötet.

**Vid protokollet**

**Justerare**

**Justerare**

Mötessekreterare  
Inger Pettersson

Ordförande  
Synnöve Rask

Ledamot  
Tina Writler

# Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



## Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll styrelsemöte VBK 221207.pdf

Storlek: 5043355 byte

Hashvärde SHA256:

7b38b4a58af93ecf8b017086cba8af1ee881d6561df26ac56a47edbf111f12d6

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.*

*För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

## Signerat av 3:

**TINA WRITLER**

Signerat med BankID 2022-12-19 12:12 Ref: 0b3feac3-0b76-4f69-96f4-3ed532099d5f

**SYNNÖVE RASK**

Signerat med BankID 2022-12-18 19:21 Ref: 16f06cf0-4b37-4091-9d67-a7d24c0106b4

**INGER PETTERSSON**

Signerat med BankID 2022-12-18 18:57 Ref: 7b925719-702c-4c0a-9026-de1995be9075